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Protokół z XVI sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 24 września 2020 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad XVI sesji Rady Gminy w Przewozie.  

Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 9.03.  

Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza nieobecny 

6. Edyta Krasuska 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska 

10. Adrian Przybyłek nieobecny 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XVI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Nie wnoszono zmian do porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Kokosza, Adrian Przybyłek 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Na sali wyłożony został projekt protokołu z XV sesji Rady Gminy w Przewozie, aby 

każdy miał możliwość  zapoznania się z nim.  

 Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Kokosza, Adrian Przybyłek 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

 Interpelacje pisemne złożyli radna Angelika Hic – 2 szt., oraz po jednej interpelacji 

radny Jarosław Borkowski oraz radny Grzegorz Stachera. 
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 Zapytania pisemne złożyli radny Jarosław Borkowski, radna Katarzyna Zdybowicz – 

Wójcik oraz radna Edyta Krasuska -  2 szt. 

 Radni składali również zgłoszenia w formie pisemnej. 

 O godz. 9.08 na obrady przybył radny Adrian Przybyłek.  

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 27 lutego do 23 września 2020 

r. 

Informację wraz z komentarzem przedstawił Wójt. 

Radny Jarosław Borkowski  zapytał, czy Wójt wie coś na temat stanu bezpieczeństwa 

na terenie gminy.  Czy miały miejsce ostatnio jakieś niebezpieczne zdarzenia.  

Wójt odpowiedział, że nie słyszał, żeby miały miejsce jakieś niepokojące sytuacje. 

Jedynie była sprawa z dewastacją budynku na terenie przejścia granicznego, ale na chwilę 

obecną sytuacja się uspokoiła.  

Na zebraniach wiejskich, które odbyły się w ostatnim czasie na terenie całej gminy, 

mieszkańcy zgłaszali jedynie, że mało widoczne są patrole policji. Jednak ten problem 

wynika z tego, że są duże braki w kadrze, a dyżury pełnione są na czterech posterunkach.   

Radny Grzegorz Stachera dodał, że jako dzielnicowy stwierdza, że na terenie naszej 

gminy Przewóz jest  spokojnie i bezpiecznie w porównaniu do innych gmin gdzie jest bardzo 

dużo interwencji policji.  

Wójt wspomniał, że konieczny jest remont radiowozu, który służy miejscowej policji 

i w związku z tym przeznaczy środki finansowe na ten cel.  

Pkt 6. Sprawozdania z działalności za 2019 r. Rady Gminy w Przewozie oraz jej Komisji 

Stałych. 

 Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z działalności Rady Gminy w Przewozie 

za 2019 r. Natomiast sprawozdania poszczególnych komisji zostały przedstawione przez ich 

przewodniczących.  
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Pkt 7. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy, planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2020 r. 

 Przewodnicząca wspomniała, że materiały zostały szczegółowo omówione na 

wszystkich posiedzeniach Komisji Stałych. Poprosiła radnych o ewentualne pytania lub uwagi 

do sprawozdania. 

 Radni uwag nie zgłaszali. 

Pani Skarbnik odczytała pozytywna opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Zielonej Górze do wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

Pkt 8. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XI/72/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2020 r. 

 Projekt został szczegółowo omówiony na wszystkich posiedzeniach Komisji. 

 Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

b) Projekt w sprawie zmiany uchwały XI/70/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie stawek dotacji przedmiotowych. 

Projekt został szczegółowo omówiony na wszystkich posiedzeniach Komisji. 

 Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 
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c) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/163/2013 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 28 marca 2013 r. w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 

ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. 

 Projekt został szczegółowo omówiony na wszystkich posiedzeniach Komisji. 

 Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

d) Projekt w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Przewóz. 

 Projekt został szczegółowo omówiony na wszystkich posiedzeniach Komisji. 

 Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

e) Projekt w sprawie przystąpienia Gminy Przewóz do Europejskiego Ugrupowania 

Współpracy Terytorialnej "Polsko-Niemiecki Geopark Łuk Mużakowa". 

Projekt został szczegółowo omówiony na wszystkich posiedzeniach Komisji. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

f) Projekt w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Przewóz. 

 Projekt został szczegółowo omówiony na wszystkich posiedzeniach Komisji. Jednak 

Kierownik Referatu Gospodarki przedstawił zmiany do treści tego projektu jakie 

zasugerowała osoba z obsługi prawnej.   
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 Radni nie mieli uwag do projektu wraz z naniesionymi zmianami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kokosza 

Pkt 9. Sprawy różne. 

Radny Zbigniew Staniek zapytał czy planowany jest remont kuchni w szkole oraz 

placu apelowego. 

 Wójt odpowiedział, że już dwukrotnie składany był wniosek  na dofinansowanie 

remontu kuchni w szkole w Przewozie, ale za każdym razem wniosek odrzucono. Jednak jeśli 

tylko będzie kolejny nabór to ponownie złoży się wniosek. Jeśli chodzi o plac apelowy to 

remont odbędzie się jak tylko będzie możliwość wygospodarowania środków finansowych na 

ten cel.  

Radna Edyta Krasuska zapytała na jakim etapie są prace nad dostępem do internetu dla 

szkoły w Przewozie. 

Wójt odpowiedział, że jest w tej kwestii trochę problemowo, ale od poniedziałku 

zajmie się tym informatyk, który obsługuje też urząd. 

Radna Joanna Ostaszewska podziękowała za przeprowadzone remonty klas w szkole.  

Wykonano  odmalowanie pomieszczeń i zamontowano rolety. 
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Radny Zbigniew Staniek zapytał w jaki sposób zagospodarowano majątek po szkole 

w Lipnej. Wójt odpowiedział, że meble i komputery zostały rozdzielone pomiędzy szkołę 

w Przewozie, a przedszkole. Natomiast odnośnie pomieszczeń jeszcze nie było żadnego 

pomysłu, ale najlepszym rozwiązaniem byłoby pomieszczenia te sprzedać.   

Radna Edyta Krasuska zgłosiła, że od mieszkańców posesji nr 22 w Potoku nie są 

odbierane odpady. Firma obierająca nie podjeżdża pod posesję choć dojazd jest dobry.   

Radna Angelik Hic zgłosiła, że należałoby zamontować barierkę odgradzającą jezdnie 

od przystanku autobusowego, zlokalizowanego na wysokości miejscowości Bucze.  

Radna Monika Pankowska zwróciła się z prośbą od mieszkańców wsi Jamno 

o postawienie dodatkowej lampy oświetlenia ulicznego w tej miejscowości, przy posesji nr 8.  

Ponadto radna poprosiła o zamontowanie lustra drogowego przy budynku leśniczówki 

w Lipnej.  

Radny Jarosław Borkowski poprosił, aby rozważyć możliwość odbioru bioodpadów 

dwa razy w miesiącu.  

Kierownik RG odpowiedział, że oczywiście jest  taka możliwość, ale wtedy na pewno 

wzrosną koszty odbioru odpadów. Jednak wysłane zostanie do firmy odbierającej odpady 

zapytanie w tej sprawie.  

Wójt poinformował, że dobiega końca, trwająca blisko trzy miesiące, kontrola 

Regionalnej Izby Obrachunkowej przeprowadzana w urzędzie.  

Trwa procedura likwidacji ZGK. Do tego momentu odbyły się spotkania 

z pracownikami administracji zakładu. Przygotowano propozycje zmian w zakresach 

obowiązków, nie tylko pracowników ZGK, ale również Referatu Gospodarki.  

W ramach zapisów tarczy antykryzysowej, do budżetu gminy wpłynęło 500 000,00 zł 

z przeznaczeniem na zadania inwestycyjne.  
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Radny Krzysztof Serwatka zaproponował, aby z tych środków wyremontować kuchnie 

w szkole w Przewozie.  

Radna Edyta Krasuska poprosiła, żeby rozważyć przeprowadzenie remontu 

posterunku policji. 

Wójt odpowiedział, że remont będzie na pewno. Zostanie wykonany wspólnie 

z obsadą posterunku.  

Radna Joanna Ostaszewska poprosiła, aby posiedzenia komisji były ustalane na 

późniejsze godziny.  

Wójt odpowiedział, że się dostosuje do tego jak radnym wygodnie. Poinformował 

również, że niekiedy będą też organizowane sesje w godzinach popołudniowych.  

Pkt 10. Zamknięcie obrad XVI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła obrady o godz. 10.06 

         

Przewodnicząca Rady Gminy 

             Bogusława Szalchetka 

 

 

Protokołowała: Magdalena Mikitiuk 

 


